
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

  

Z A P I S N I K  št. 5/13 

  

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 13. 2. 2013 ob 15.00 v sejni sobi IJS 

Prisotni: R. Bevc, K. Ernestl, I. Falnoga, C. Filipič, M. Gams, Z. Jernejc, G. Kramberger, T. Martun, J. Pungerčar, T. 
Ručigaj, M. Štraus, G. Tavčar, I. Zajc. 

Odsotnost zaradi službene obveznosti, dopustov so opravičili: A. Fekonja, M. Koželj, R. Pergarec. 

  

Uvodna točka: vabljena gostja Regina Gruden 

a)                   Predstavitev predhodnega finančnega poročila IJS za leto 2012 

Regina Gruden je pročala, da se finančno poročilo IJS za leto 2012 zaključuje. Kljub ostrim potezam varčevanja, 
dodatno poglobljenim v drugi polovici lanskega leta (omejitve investicij, čiščenja stavb, varovanja objektov, potovanj 
na konference, materialnih stroškov ...), bo po grobi oceni Institut zaključil leto 2012 na prihodkovni strani z 
negativno bilanco. Primanjkljaj financ je nastal iz naslova javnih sredstev (ARRS znižala ceno ure, stroški odpravnin 
pri upokojitvah, poračun premalo izplačanih plač), boljša situacija je na strani tržnega deleža pridobivanja sredstev, 
vendar ta vsota ne pokriva rdečih številk. 

Priporočena bi bila večja fleksibilnost, sprostitev togosti porabe sredstev; višina poslovnega sklada pa je v tem letu 
primerljiva z lanskim, torej posegov v poslovni sklad ni bilo. 

Kje so še druge možnosti pridobitve finančnih sredstvev in dodatno varčevanja: kohezijski skladi, boljša energetska 
učinkovitost, nadaljnje znižanje stroška informacijskega centra ZIC (problem visokih članarin za dostop do revij in 
podatkovnih baz), in sicer na način, da bo dostopnost do znanstvene literature še zadovoljiva. 

Kako bo s financiranjem letos, se še ne ve, niti kdaj bodo prva letošnja financiranja raziskovalnih projektov in mladih 
raziskovalcev, morda s 1. 10. 2013, želeli pa bi si prej. 

b)            Možnosti dodatnega pokojninskega varčevanja, nakazilo iz bruto plač 

Gregor Kramberger nam je grafično in s pomočjo aplikacije ponazoril prednosti in slabosti vplačevanja sredstev v II. 
steber individualnega pokojninskega varčevanja iz bruto plač, pri čemer je višina varčevanja poljubna oz. največ do 
5,844 % bruto plače posameznika. S pomočjo aplikacije, ki jo je pripravil, si lahko vsak sodelavec IJS izračuna učinke 
takšnega načina varčevanja. IO SVIZ/IJS se strinja, da je potrebno izračunati simulacijo za vsako plačo posebej, da se 
vidi učinek privarčevanih sredstev za celoten IJS in se pogovoriti s kadrovsko-pravno službo o možnostih vplačil iz 
bruto plač. 

Sklep: V kratkem času bomo organizirali sestanek z nabavno (D. Korbarjem), kadrovsko-pravno (K. Novak, T. Gosar) 
in finančno službo (R. Gruden, Z. Jernejc), da jim predstavimo naše želje in nam povedo, kakšne so možnosti in 
morebitne omejitve dodatnega varčevanja. 

Na osnovi naših prizadevanj ter skupnega sestanka sindikata SVIZ/IJS, vodstva Instituta in vodstva Prve pokojninske 
družbe se bo upravljavska provizija pri našem kolektivnem dodatnem pokojninskem zavarovanju predčasno 
postopno znižala z 1,2 na 1 % že v tem letu in ne v 2 letih, kot to sicer predvideva zakon ZPIZ-2.  

  

1.                   Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika seje z dne 30. 1. 2013 

Potrdili smo točke dnevega reda in potrdili zapisnik zadnje seje. Sklepi zapisnika so že izvedeni ali so v fazi realizacije. 



Rezultat volitev za člana Upravnega odbora IJS iz kolektiva zaposlenih, ki so potekale dne 4. 2. 2012, je za nas odličen, 
saj je bil naš predlagani kandidat, J. Pungerčar, izvoljen z največjim številom glasov. 

O novostih dodatnega pokojninskega zavarovanja smo obvestitili naše člane, dopis je pripravil G. Kramberger. 

  

2.            Tekoča obvestila 

a)             Potrditev namestnikov članov IO SVIZ/IJS 

Potrdili smo namestnike članov IO SVIZ/IJS. Namestniki so: T. Gosar in D. Bašnec za skupne službe, S. 
Gyergyek za K8, K. Makarovič za K5, J. Smerke za O2, B. Žefran za Reaktor, B. Jeromel za delavnice, J. Jakofčič 
za elektroniko. Žal je odziv na odsekih K1, K3 in fizike slab in nam imen namestnikov niso sporočili. 

b)            Sestanek s Sodexom 

Sestanek med predstavniki Sodexa (F. Jenič – vodila sestanek, B. Cotman, J. Pečjak) in IJS (B. Pukl, R. Gruden, 
J. Jakofčič, M. Štraus) je potekal 6. 2. 2013. Predstavili smo jim naše želje, potrebe in pripombe, obljubili so, 
da jih bodo preučili in težave, s katerimi se srečujemo, skušali odpraviti. Povečali bodo izbor hrane (jutranja 
ponudba, solatni bar …). Zatrdili so, da živil prejšnjega dne ne uporabljajo za pripravo hrane v naslednjh 
dneh, dodatno bodo poučili osebje, da bodo lahko povedali uporabnikom, katera hrana vsebuje sestavine, 
ki jih alergiki ne smejo uživati, preučili možnosti za prestavitev solatnega bara, ob katerem ob konicah 
razdeljevanja hrane nastaja velik zastoj (tehnično težko izvedljivo, vendar se da, bo pa to strošek IJS). 

R. Gruden nas je seznanila, da promet poslovanja kuhinje raste iz leta v leto, kar se vidi na saldu plačilnih 
kartic, ki jih uporabljajo zaposleni.  

c)             Nova spletna stran SVIZ/IJS 

Sklenili smo posodobiti spletno stran SVIZ/IJS. Radi bi se tesneje povezali s spletno stranjo instituta, tako da 
bo vsebine lažje posodabljati in popravljati. 

č)             Priprava točk za sestanek z direktorjem IJS 

Ponovno smo sklenili pozvati člane, da pripravijo vprašanja za srečanje na odprti seji z direktorjem. 
Vprašanja naj pošljejo na e-naslov metka.straus@ijs.si, da jih bomo lahko združili. Datum sestanka še ni 
določen. 

  

3.            Razno 

a)             M. Gams nas je seznanil, da je bil dne 12. 2. 2013 na sestanku IO SVIZ Slovenije. Med drugim so obravnavali 
nov Zakon o delovnih razmerjih – ZDR. Zakonodajne spremembe še niso dorečene in se iz tedna v teden 
spreminjajo, zaradi pomanjkanja časa nam o podrobnostih ni uspel povedati. 

b)            Članica, ki živi v Celju, je postavila vprašanje, ali bi bila lahko njena gledališka karta subvencionirana. O tem 
bomo odločali na letni skupščini sindikata, predvidoma v mesecu marcu. 

c)             Do konca meseca februarja (najkasneje 28. 2. 2013) moramo oddati finančno letno poročilo poslovanja 
SVIZ/IJS na AJPES, skladno z zakonom o računovodskih standardih. 

Naslednja seja bo predvidoma na Reaktorju, datum in uro bomo sporočili z vabilom. 

Seja je bila končana ob 16.15, vodil jo je J. Pungerčar.                                      Zapisnik je pripravila: Metka Štraus P. 

Ljubljana, 18. 2. 2013 

  
Poslano:                 - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 
                                - predsedniku ZS IJS 



                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                                - direktorju IJS 
 


